
Protokół nr 60 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 31.07.2024 r.  

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin, 31.07.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 26.06.2024. 

4. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Zarządu RO Podjuchy z dnia 

17.07.2024 

5. Uchwała nr 208/24 – sprawozdanie z wykonania budżetu RO Podjuchy za I półrocze 2024 

6. Uchwała nr 209/24 - dzierżawa ul Chełmińska 

7. Uchwała nr 210/24 – dzierżawa ul. Cynowa 

8. Uchwała nr 211/24 – dzierżawa ul. Cynowa 

9. Uchwała nr 212/24 – dzierżawa ul. Smocza 

10. Uchwała nr 213/24 – dzierżawa ul. Floriana Szarego 

11. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców ( dyżur) 

- pismo ze skargą ul. Krzemienna 

12. Analiza bieżących ALERTÓW. 

13. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg: 

 

Ad.1. 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła kworum – zgodnie z listą obecności. 

 

Ad.2. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.3. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 4. 

Głosowanie Zarządu 

ZA: 3 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 



 

Ad. 5. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.6. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.7. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.8. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.9. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.10. 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.11. 

Wniosek skierowany przez mieszkańców zgodnie z kompetencjami Rady Osiedla przekierowany 

zostanie do Straży Miejskiej i Dzielnicowej, której rewir dotyczy. 

 

Sprawa ulicy Kruszcowej – Urząd Miasta wysłał do ZDiTM pismo w sprawie zarządu drogi. 

 

Zapytanie od mieszkańców obecnych na zebraniu: 

1. Jak się ma sprawa ulicy Krzemiennej i Smoczej. Odpowiada Radna Miejska Maria Bohuń – w 

tym roku przeznaczono 90000 – przeznaczenie tej kwoty jest na rozpoczęcie procedury 

przetargowej. Dlatego te środki zostały przeznaczone na część przedprzetargową. 

2. Mieszkańcy pisali projekt ścieżki rowerowej z Podjuch na Dziewoklicz. Radny Kurdziałek 

pomógł napisać projekt. Projekt został zatwierdzony. Parę dni temu mieszkańcy otrzymali 

maila z informacją, że projekt jest odrzucony. Mieszkańcy zostali poinformowani, że wgląd 



do powodów odrzucenia wniosku ma osoba zgłaszająca wniosek, nie ma jej niestety Rada 

Osiedla. 

3. Mieszkańcy zapytali o stopień realizacji Projektu Rynek dla Podjuch – otrzymali informację 

na temat obecnego stanu realizacji – ponowienie przetargu na projekt rynku 

4. Mieszkanka zgłosiła uciążliwość hodowli gołębi na posesji – zaproszono na dyżur Radnych 

aby pomóc w sprawie. 

5. Mieszkanka zgłasza sprawę drzew – Sumaków, które się przechylają przy ulicy Krzemiennej. 

Radny Jakub Cichocki zadeklarował zgłoszenie sprawy. 

 

Ad. 12. 

Bieżące alerty zgłoszone przez Radnych – na bieżąco realizowane lub w trakcie realizacji. 

Radny Cichocki: nie zdjęte znaki drogowe po remoncie na ulicy Białej, zgłoszonej alerty 

dotyczące przepełnionych kontenerów na ubrania. 

 

Ad. 13. 

Zaproszenie na wyjazd seniorów do Outletu na 30.08 – na koncert. 

Wyjazd seniorów – prawdopodobnie 15.09 – będzie to wyjazd do Muzeum Techniki i Willi 

Lentza. 

 

 

 

 

 

 


